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Protokoll fört vid styrelsemöte för Gotlands skidförbund 
 
Datum:  2012-12-05  
Plats:  Visby 
 
närvarande: Anders Birgersson anders.birgersson@cementaresearch.se 

  Mattias Vejlens mattias.vejlens@telia.com 
Maria Jansson lammlady@live.se 

 

Ej närvarande: Måns Öhman 

 Eva Buskas 

 Lotta Dahl  
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Mötet öppnas 

Ordförande förklarade mötet öppnat. 

Val av protokollförare 

Maria valdes till sekreterare för mötet 

Val av justerare 

Mattias valdes till justerare för mötet. 

Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

Ekonomi 

Rapporten skjuts till nästa möte då Lotta är frånvarande. 

Nytt från förbund och distrikt 

Ludvig Remb från Svenska Skidförbundet höll den 9-10 november föredrag om TA-systemet och 
allmän information om Skidförbundet. Bland annat berättade han att rullskidor ökat lavinartat. 

Tävlingar – anmälan mm 

PM för DM och Elljuscup finns på GSF webbplats.  
Inför nästa säsong måste PM för DM-tävlingar kompletteras med en anvisning avseende distanser. 
Lägga till JDM i mallar. I mallen för DM saknas stil. Kolla över distanser på mallar. 
PM Elljuscup ska tas bort till nästa säsong. 
TA-ansvarig finns i Svaide, Stenkyrka och VOK. Resten av klubbarna behöver hjälp 
GSF svara för annonsering. 

Harsaläger 

40 anmälda hittills, 16 platser kvar. 

Idrottsgymnasiet 

Vi får avvakta och se vad som händer.  
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Kommande möte 

Den 16 januari klockan 18.30 hos Anders.  

Mötet avslutas 

Ordförande avslutade mötet. 
 

 
 
 

------------------------                                      ------------------------ 
Maria Jansson Mattias Vejlens 

Sekreterare Justerare 


